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مهدی تارتار: 

 ذوب آهن 
به فرد متکی نیست

شنبه  8 مرداد  1401  سال بیست و ششم  شماره 7092  

در آینه لیگ
11فوتبال ایران

محمود محمودی نیا، مربی مس درباره اهداف باشگاهش در لیگ 
بیست و دوم می گوید: »پله پله به اهدافمان می رسیم. هدف ما این 
است امسال تیم را در لیگ برتر نگه داریم و حتی تک رقمی شویم. برای 
سال های آینده می توانیم برنامه ریزی بهتری داشته باشیم. ما بعد از 
۸ سال به لیگ برتر آمدیم، هدف اول مان بقا و در بهترین شرایط رتبه 

تک رقمی است.«

ســرمربی جدید ســپاهان گفت که قصد دارد یک فرهنگ و دیدگاه نو در این تیم 
بــه وجــود بیــاورد. مورایــس می گویــد: »اولین ســال حضــورم را در ایــن تیم تجربه 
می کنــم. ابتــدا می خواهیم تیم و سیســتم جدیدی بســازیم و یــک فرهنگ ایجاد 
کنیم. سپاهان باشگاهی ریشه دار و بزرگ است و هدف اصلی ما، ادامه موفقیت 
پس از راه اندازی این سیســتم اســت. بازیکنان باکیفیتی داریم و اهداف بســیار 

بزرگــی برای آینــده در نظر داریم.«

مورایسمحمود محمودی نیا:

ایجاد یک فرهنگ در سپاهانهدف اول ما بقا در لیگ است

مدیران باشگاه استقلال ملاثانی، مربی سابق تیم ملی را به عنوان مدیر فنی 
انتخاب کردند.کریم بوســتانی، پیشکســوت فوتبال خوزســتان بــا حضور در 
باشــگاه اســتقلال ملاثانی به عنوان مدیر فنی این تیم در فصل آینده معرفی 
شد. بوستانی، دروازه بان، سال های دور تیم ملی و همچنین مربی تیم های 
اســتقلال تهران، ســپاهان و تراکتــور با امضای قــراردادی به عنوان مدیر فنی 

به مجموعه اســتقلال ملاثانی پیوست.

کریم بوستانی

بازگشت به فوتبال

سرمربی ذوب آهن از جدایی 
با  د  ا رد قرا عقد  و  یکنش  ز با
حت  ا ر نا ر  بسیا لیس  سپو پر
است. مهدی تارتار می گوید: »ما 
مطمئن بودیم که سینا اسدبیگی 
قراردادش را تمدید کرده است و 
به همین خاطر در پیش فصل او را 
در تمرینات پذیرفتیم و در ترکیب 
تیم مان در بازی های دوستانه 
ر  همین طو و  شت  ا د ر  حضو
در تمرینات. او در اردوی تیم 
هم حضور داشت و نمی دانم 
چه اتفاقی افتاد که به باشگاه 
پرسپولیس رفت و قراردادش 
را بست اما من همان موقع از 
مسئولان حقوقی تیم خواستم 
که این موضوع را پیگیری کنند. 
امیدوارم که مسئولان کمیته 
تعیین وضعیت و سایر نهادهای 
مربوط هم به این ماجرا سریع تر 
رسیدگی کنند چون تکلیف زودتر 
روشن شود تا سایر بازیکنان 
قانون شکنی نکنند. به هر حال 
من این پرونده را به مسئولان 
باشگاه سپردم و از آنها خواستم 

تا پیگیری لازم را انجام دهند.«
او مدعی است که تیمش به فرد 
متکی نیست: »ما چند بازیکن 
جدا شده داشتیم و از اول نقل 
و انتقالات این اتفاق رخ داد اما 
بازیکنان مورد نظرمان را هم 
خریدیم. البته قبلاً گفتم که با 
این وضعیت قیمت ها طبیعتاً 
تیم هایی نظیر ما توان رقابت با 
مدعیان را ندارند و ما باید منتظر 
بمانیم و ببینیم کدام بازیکنان در 
بازار می مانند تا برای جذب شان 
اقدام کنیم اما ذوب آهن به یک 
بازیکن و یک فرد متکی نیست 
و ما سعی کرده ایم که یک تیم 
بسازیم؛ حالا هم به دنبال جذب 
بازیکن جایگزین خواهیم بود هر 
چند که گفتم باید این پرونده تا 
آخر پیگیری شود و با خاطیان 
به صورت کامل برخورد شود چون 
ما با این بازیکن قرارداد داشتیم 
و این بازیکن جرم انجام داده 

است.«
با این حال مهدی تارتار تیمش 
را برای شروع لیگ آماده کرده 
است: »در این مدت تیم را آماده 
کردیم و تا شروع لیگ هم آماده تر 
خواهیم شد و انگیزه زیادی داریم 
یج خوب فصل  نتا نیم  ا بتو تا 
گذشته را تکرار کنیم. از مدیریت 
باشگاه و کارخانه بابت حمایتشان 
تشکر می کنم و امیدوارم پاسخ 
اعتمادشان را بدهیم. همچنین 
قدردان حمایت هواداران هستم. 
از طرفی باید از بازیکنان تشکر 
ویژه کرد که در این مدت تلاش 
زیادی کردند و مطمئن باشند که 
پاسخ این تلاش را با آمادگی در 

طول فصل خواهند گرفت.«

 باشگاه ذوب آهن منکر 
مهلت پرداخت ۲۰ روزه شد 

شکایت رسمی از پرسپولیس 
پس از ثبت قرارداد

باشـگاه ذوب آهـن اصفهـان بعـد از 
اعـلام خبـر پیوسـتن سـینا اسـدبیگی 
بـه پرسـپولیس مدعـی غیـر قانونـی 
بـودن ایـن اقـدام و داشـتن قـرارداد 
بـا ایـن بازیکـن اسـت و طبـق اعـلام 
روابـط عمومـی باشـگاه قـرار اسـت 
از وی و باشـگاه پرسـپولیس بابـت 
ایـن اقـدام شـکایت شـود. بعـد از ایـن 
ادعـای باشـگاه ذوب آهـن بـود که مدیر 
برنامه هـای سـینا اسـدبیگی مدعـی 
شـد  بنـدی در قـراردادش بـا ذوب آهـن 
وجـود دارد کـه طـی آن در صـورت عـدم 
پرداخـت مبلغـی بـه ایـن بازیکـن طـی 

مدت ۲۰ روز قرارداد کنسـل می شـود و 
این بازیکن آزاد خواهد شد و با استناد 
بـه ایـن بنـد قـرارداد بـا ذوب آهـن لغـو و 
ایـن بازیکـن بـه پرسـپولیس پیوسـته 

اسـت.
مسـئولان باشـگاه ذوب آهـن مشـغول 
پیگیـری مـوارد حقوقـی مربـوط بـه ایـن 
بازیکـن و اقـدام اخیـرش هسـتند و 
تمایلـی بـه گفت و گـو در ایـن خصـوص 
فعـلاً ندارنـد. یکی از مسـئولان باشـگاه 
ذوب آهـن کـه نخواسـت نامـش فـاش 
شـود در ایـن بـاره می گویـد: »در ابتـدا 
بایـد عنـوان کنـم کـه مبلـغ مـورد نظـر به 

بازیکـن پرداخـت شـده. ضمـن اینکـه 
در قـراردادی کـه منتشـر شـده، چنیـن  
بنـدی کـه بـه اسـتناد آن، قـرارداد در 
چنیـن شـرایطی فسـخ شـود، وجـود 
نـدارد. طبـق قوانیـن بین المللـی هـر 
نـوع ارتباطـی از هـر طریـق برقـرار شـده 
باشـد و قابـل اثبـات باشـد می تـوان بـه 
آن استناد کرد و در فوتبال روز دنیا هم 
توافق هـا بـه شـکل های مختلـف و از راه 
دور انجام می شـود و به آن هم اسـتناد 
می شـود و لزومـاً نیـازی بـه برگـه قرارداد 

فیزیکـی نیسـت.«
آنهـا کـه پیگیـر وضعیـت ایـن بازیکـن 

از طریـق مراجـع قضایـی فدراسـیون 
هسـتند: »بـزودی توضیحـات مفصـل 
در ایـن خصـوص از سـوی مسـئول 
حقوقـی باشـگاه روی سـایت رسـمی 
قـرار می گیـرد و توضیحـات کامـل در 
ایـن خصـوص داده می شـود. باشـگاه 
فعلاً منتظر اسـت قرارداد اسـدبیگی با 
پرسپولیس به صورت رسمی ثبت شود 
تـا اقـدام بـه شـکایت کنـد و تـا زمانـی که 
چیـزی رسـماً ثبـت نشـده صـرف گرفتن 
عکـس و اعـلام پیوسـتن ایـن بازیکـن 
در رسـانه رسـمی باشـگاه قابـل اسـتناد 

نیسـت.«

سرمربی نساجی تهدید کرد:

مطهری: بازی های ما را  3-صفر کنید
حمیــد مطهــری، ســرمربی نســاجی 
از اینکــه شــاید نتواننــد در قائمشــهر 
نگــی باشــند  میزبــان بازی هــای خا
بســیار ناراحــت اســت. او می گویــد: 
»متأســفانه بیشــتر از آنکــه بــه فکــر 
قرعــه هفتــه اول و حریــف خودمــان 
باشــیم، بایــد دغدغــه میزبانــی را بــا 
خــود یــدک بکشــیم. ۲۰ اســفند ســال 
گذشــته کــه رئیس جمهــور همــراه بــا 
اعضای هیأت دولت به مازندران ســفر 
کــرد، در نشســت خبــری پایــان ســفر، 
خانه به دوشــی نســاجی را مــورد انتقــاد 
دانســت و دســتور داد کــه ورزشــگاه 
خانگــی ایــن تیــم حداکثــر طــی چهــار 
مــاه تکمیــل شــود. تأکیــدی کــه موجــب 
شــد از چنــد روز بعــد عملیــات اجرایــی 
مربــوط بــه آماده ســازی زمیــن بــرای 
کاشــت چمــن، انجــام شــود. الان حدود 
۵ مــاه از وعــده آقــای رئیس جمهــور 
گذشــت. آقایــان چــه کار می کننــد؟ چرا 
نبایــد بتوانیــم در هفتــه اول میزبــان 

حریــف خــود باشــیم؟
قرار بر این بود که تا پایان تیرماه، 
ورزشگاه شهید وطنی را آماده 
تحویل ما بدهند، اما چه شد؟ من 
و مدیرعامل باشگاه جداگانه به 
وطنی رفتیم تا سرکشی کرده و 
ببینیم وضعیت از چه قرار است، 
اما روند تکمیل و تجهیز برای 
میزبانی لیگ برتر راضی کننده 
نبود. نکته تأسف برانگیز آنکه 
قایان می گویند کاش  برخی آ
هفته اول میزبان نمی شدید 
تا یک هفته دیگر هم برای 
آماده سازی چمن و رفع نقص 
ه فرصت  ورزشگا دات  یرا ا و 

می خریدیم.
دو ســالی می شــود برخی مسئولان 
اســتانی و شــهری متأســفانه بــا 
ندانــم کاری نســاجی را خانه بــه دوش 
و مضحکــه خــاص و عــام کرده انــد. 
مــن پیــش از ایــن نیــز به عنــوان دســتیار 
ــی در  اســتاد خــودم، آقــای مجیــد جلال
نســاجی افتخــار همــکاری و خاطــرات 
خوبی از این تیم و هوادارانش داشتم. 
یکــی از دلایــل اصلــی قبول مســئولیتم، 
نگیز نســاجی و  گران شــورا تماشــا
اتمســفر فوق العــاده ورزشــگاه وطنــی 
بــود. دو ســال می شــود بــه باشــگاه 
نســاجی قــول می دهنــد، امــا نمی توانند 
حتــی یــک زمیــن چمــن را آمــاده تحویــل 
مــا بدهنــد. در دولــت گذشــته، آقــای 
نوبخــت معــاون رئیس جمهــور قــول 
ــا  ــن ورزشــگاه آمــاده نشــد ت داد، امــا ای
ــان  نســاجی در اســتان های دیگــر میزب

حریفــان باشــد و حــالا هــم بعــد از 
قــای رئیســی،  پنــج مــاه از دســتور آ
ند وعــده  نســته ا یــان نتوا قا هنــوز آ

رئیس جمهــور را عملــی کننــد.«
او مدعــی اســت کــه بازی های شــان را 
هــم 3- صفــر کننــد: »بــا مدیــران محتــرم 
باشــگاه هــم مفصــل صحبــت کــرده و از 
طریــق همیــن تریبــون اعــلام می کنــم 
کــه بــه هیچ وجــه حاضــر نیســتیم در 
ورزشــگاهی غیر از شــهید وطنی میزبان 
تیــم مــس رفســنجان در هفته اول لیگ 
برتــر باشــیم. ایــن حــرف مــن بــه احتــرام 
و خواســت هــواداران پرشــمار نســاجی 
مازنــدران اســت کــه حتــی اگــر ایــن بــازی 
3-صفر به ســود حریف اعلام شــود، در 
اســتادیومی غیــر از شــهید وطنــی بــازی 
نخواهیم کرد و مسئولیت آن مستقیم 
بــر عهــده آقایانــی اســت که اهمــال کاری 

کــرده و می کننــد.«
او از شــرایط اردویــی تیمــش در ترکیــه 
رضایــت دارد: »در حــال حاضــر در 
تپــه بــه ســر  کمــپ گرین پــارک کارا
می بریــم. ایــن منطقــه آب و هــوای 
ــر  ــی دارد و از همــه مهم ت بســیار مطلوب
دارای پنج زمین چمن طبیعی مناســب 
اســت کــه ایــده آل بــرای تمریــن هــر 
تیمــی اســت. مــا عصــر چهارشــنبه بــه 
ایــن کمــپ رســیدیم و تمرینــات خــود 
را اســتارت زدیــم. بچه هــای تیــم هــم 
باانگیــزه و انــرژی زیــادی تمرینــات خــود 
را دنبــال می کننــد و قــرار اســت دو بــازی 
دوســتانه هــم در روزهــای آینــده داشــته 
باشــیم. پیــش از ایــن یــک اردوی خــوب 
نیــز در منطقــه جنگلــی ســالاردره ســاری 
داشــتیم کــه یــک بــازی تدارکاتــی هــم 
انجــام دادیــم. ســپس به تهران برگشــته 
و دیدارهــای دوســتانه خوبــی برابــر 
پرســپولیس و ذوب آهــن برگــزار کردیــم. 
ان شــاءالله بتوانیم دو بازی خوب دیگر 

در ترکیــه داشــته باشــیم.«
مطهری در قیاس امکانات کمپ ترکیه 
با شرایط باشگاهش این طور می گوید: 
»الان که در کمپ گرین پارک کاراتپه 
هستم می بینم در یک منطقه کوچک، 
۵ زمین چمن عالی برای تمرین دارند، 
اما در استان سرسبز مازندران، دوستان 
هنوز نتوانسته اند یک زمین چمن 
مناسب تحویل بدهند، بیشتر حسرت 
و افسوس می خورم. چرا کسی به فکر 
نساجی و هوادارانش نیست؟ چرا 
آقای رضا حدادیان مالک زحمتکش 
باشگاه را تنها گذاشته اند؟ آماده کردن 
و تحویل ورزشگاه وطنی برای میزبانی 
مسابقات کمترین حق نساجی و مردم 

مازندران است.«

دو سالی می شود 
برخی مسئولان 

استانی و شهری 
متأسفانه با 

ندانم کاری نساجی 
را خانه به دوش 

و مضحکه خاص 
و عام کرده اند. 

دو سال است به 
باشگاه نساجی 

قول می دهند، اما 
نمی توانند حتی 

یک زمین چمن را 
آماده تحویل ما 

بدهند. 


